



الشركة السعودية المصرية للاستثمار
Saudi Egyptian Investments Co.

Date: 10 August 2022

التاريخ: 10 أغسطس 2022

Messrs. The Egyptian Exchange

السادة/ البورصة المصرية

Submitted by: Saudi Egyptian Investment Company (the "Company")

مقدمة سيديتكم: الشركة السعودية المصرية للاستثمار (ويشار إليها بـ "الشركة")

With reference to the Company's acquisition of a stake amounting to approximately 25% in the issued share capital of Misr Fertilizers Production Company - MOPCO S.A.E. (the "Target") through a block trade transaction dated 10 August 2022. The related parties of the Company own approximately 0.69% of the share capital of the Target. Accordingly, the aggregate ownership percentage of the Company along with its related parties is approximately 25.69%. To that end, we would like to highlight below the Company's investment plan and its objectives in accordance with the Egyptian Listing and Delisting Rules:

بالإشارة إلى استحواذ الشركة على نسبة حوالي 25% من رأس مال شركة مصر لإنتاج الأسمدة - موبكو ش.م.م. ("الشركة المستهدفة") في صفقة من الصفقات ذات الحجم الكبير والتي تم تنفيذها بتاريخ 10 أغسطس 2022، وحيث أن الأطراف المرتبطة للشركة تمتلك نسبة حوالي 0.69% من رأسمال الشركة المستهدفة وبالتالي مجموع ملكية الشركة وأطرافها المرتبطة حوالي 25.69% من رأسمال الشركة المستهدفة، لذلك نود أن نوضح لسيادتكم أهدافنا الخطة الاستثمارية للشركة وأهدافها تطبيقاً لأحكام قواعد القيد والشطب بالبورصة المصرية:

- The Company's commercial objectives and its proposals in connection with the management of the Target will neither negatively impact the Target's management nor the interests of the Target's customers;
 - Key areas of strategic focus for the Company include driving growth in their key business areas, strengthening their market position in targeted markets, enhancing efficiencies and agility, nurturing culture and talent, and expanding their commitment to champion environmental, social, and governance initiatives;
 - In furtherance of the objectives stated in paragraph (b) above, the Company are continuously looking for options to support their growth ambitions internationally, and particularly in a high-potential market like Egypt;
 - This potential acquisition represents an important milestone for the Company, in line with their long-term strategic ambitions. Further, this acquisition provides enhanced measures, specialization, growth levers and revenue synergies, strengthening the Company's offering and regional presence;
 - The Target is a leading institution in its sector serving frontier emerging markets, with a historical track record and an outstanding reputation across regional and international
- إن الأهداف التجارية للشركة أو مقترحاتها بشأن إدارة الشركة المستهدفة لن تؤثر سلباً على إدارة الشركة المستهدفة أو تضر بمصالح عملائها؛
 - تشمل المجالات الرئيسية للتركيز الاستراتيجي للشركة دفع النمو في مجالات أعمالهم الرئيسية، وتعزيز مكانتهم السوقية في الأسواق المستهدفة، وتعزيز الكفاءات والتكيف التطوري السريع، ودعم الثقافة والموهب وتوسيع نطاق التزامهم بدعم مبادرات الممارسات البيئية والاجتماعية والحوكمة؛
 - فضلاً عما سبق ذكره من أهداف في النقطة (ب) أعلاه، تبحث الشركة باستمرار عن خيارات لدعم طموحات النمو على المستوى الدولي وبصفة خاصة في سوق ذو إمكانات عالية مثل السوق المصري؛
 - إن الاستحواذ يمثل علامة ذات أهمية بالنسبة للشركة، تماشياً مع طموحاتهم الاستراتيجية طويلة المدى كما أنه سوف يعزز الحضور الإقليمي للشركة عن طريق توفير نطاقاً أوسع لها وتعزيز تخصصه ودعائم نموه وتعظيم الإيرادات؛
 - إن الشركة المستهدفة تعد مؤسسة رائدة في مجالها الذي يخدم الأسواق الناشئة المتقدمة، ولها تاريخ حافل وسمعة مرموقة في الأسواق الإقليمية



الشركة السعودية المصرية للاستثمار
Saudi Egyptian Investments Co.

markets and is recognized for its strong management team and high standards of corporate governance; and

والدولية كما انها معروفة بفريق إدارته القوي والمعايير العالية لحوكمة الشركات؛

- f. The Company plans to work closely with the management of the Target to identify opportunities for synergies and growth, and to ensure leveraging the combined expertise and experience of the Target and the Company.

و. تخطط الشركة إلى العمل مع إدارة الشركة المستهدفة لتحديد فرص التآزر والتعاون والنمو، ولضمان الاستفادة من الخبرات والتجارب المشتركة للشركة المستهدفة والشركة.

Yours faithfully,

وتفضلوا سيادتكم بقبول وأثر الاحترام والتقدير،

Name: Muteb Alshathri

الاسم: متهب الشثري

Capacity: MD and Interim CEO

الصفة: الرئيس التنفيذي المكلف

Signature: _____

التوقيع: 

